
 

FAU LANDVIK SKOLE  
Foreldrerådets arbeidsutvalg 

 

Referat FAU-møte 3-2022/23 

Møtedato: Tirsdag 18. oktober 2022 Møteleder: Gunnar Edvard N. Gundersen 

Møtetid: Kl. 19.00 – 20.30 Referent: Hege Hystad 

Møtested: Personalrommet Landvik skole Neste møte: Tirsdag 15. november 19.00 – 21.00 

Tilstede: FAU: 1. trinn: Steinar Rettedal 2. trinn: Hege Hystad – 3. trinn: Therese Rasmussen, Vigdis Kristine Hancock – 

4. trinn: Hilde Andersen Sundhordvik, Siri Tomine Eide – 5. trinn: Gunnar Edvard N. Gundersen, Stig Arve 

Husebø Abrahamsen – 6. trinn: Cecilie Svanberg – 7. trinn: Pål Thomassen 

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, 

Forfall: 1. trinn: Arild Høie Henriksen, – 2. trinn Ole Botnen Eide, 6. trinn: Dag Henning Johannessen, 7. trinn: Anette G. 

Hodnebrug 

Kopi til:  Fagleder Einar Loland Råheim, fagleder Hilde Igland 

Andre inviterte:  

 

 
 

SAK BESKRIVELSE REFERAT OPPFØLGNING 

 

SAKER: 

5 Referat fra forrige 

møte 

 

- Kort gjennomgang - og godkjenning av 

referatet fra forrige møte 

https://www.grimstad.kommune.no/_f/p

1/i3dce4eaf-a9b4-4342-8264-

7a589c18c7cd/referat-fau-landvik-

skole-21-09-22.pdf 

Referatet er godkjent. 

Tilbakemelding fra forrige møte vedr. dusjene i 

Naturmurhallen: Det har blitt undersøkt, og 

trykket i dusjene er ok, men det kan hende det 

blir et problem når det er mange på en gang. 

Undersøkes noe videre. 

 

 

10 Åpen skole og 

17. mai 

 

- Åpen Skole: 

- Stig-Arve orienterer om komiteens 

arbeid så langt. 

 

 

 

- 17. mai: 

- Komiteen 4. og 6. trinn 

 

Kiosk på hvert trinn. Hvert trinn ordner kaker 

og kaffe. Skriv sendes ut til klassekontaktene 

med informasjon. Hver klasse skal skaffe folk 

til kiosk, rigging og rydding. I hver klasse skal 

klassekontaktene skaffe 7 personer. 

 

6. trinn: 

6a: Silje Gotehus, Arne Kjeldsrud Mathisen, 

Jan Asle Gustavsen 

6b: Tanja Håbestad, Silje Lauve 

6c: Kristina Bjarnastein 

 

4. trinn: 

4a: Monica Marthinussen, Nora U. Benestvedt 

4b: Karen Fjermeros, Evelyn Helland 

4c: Marie M. Hørthe og Karen Marie L. 

Sævareid  

 

 

10 Symaskiner til 

skolen? 

 

- Fra skolens ledelse: 

Skolen ønsker seg veldig nye 
symaskiner. De vi har er veldig godt 
brukt og har vært reparert flere ganger. 
Nå har vi fire stykker igjen som stadig 
må justeres. Vi har fått et godt tilbud 
fra Meretes atelier på samme 
symaskiner de bruker på 
ungdomsskolen. Hvis FAU kan sponse 

skolen med 4 maskiner er det veldig 

bra, hvis vi kan få sponset 6 maskiner 

er det supert og hvis vi kan få sponset 

FAU er enstemmige i at vi vil sponse åtte 

symaskiner til skolen. 

 

https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i3dce4eaf-a9b4-4342-8264-7a589c18c7cd/referat-fau-landvik-skole-21-09-22.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i3dce4eaf-a9b4-4342-8264-7a589c18c7cd/referat-fau-landvik-skole-21-09-22.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i3dce4eaf-a9b4-4342-8264-7a589c18c7cd/referat-fau-landvik-skole-21-09-22.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i3dce4eaf-a9b4-4342-8264-7a589c18c7cd/referat-fau-landvik-skole-21-09-22.pdf


8 maskiner er det optimalt.  

Vi er glad for all støtte! 

10 Spisetid 

 

- Oppsummering og konklusjon etter e-

post-runden. 

Mat er viktig, men det er noen praktiske 

utfordringer knyttet til gjennomføringen av 

spisetiden. 

Det er litt forskjellig hvor mye tid elevene får til 

spising. Formelt begynner spisingen 10:45, 

dvs. 15 min til spising. De fleste får mer tid enn 

dette. 

Skolens ledelse orienterer om at i den grad det 

sees på skjerm, oppfordres det til at dette er 

fag/supernytt, eller knyttet til ting man jobber 

med for tiden. At det slik sett er ting man ville 

sett på likevel. Slik kan det også forsvares å 

bruke av undervisningstid til spising. 

FAU ønsker at spisingen blir prioritert, at det 

settes av nok tid til dette, og at lærerne har 

fokus på at dette skal bli en positiv stund for 

elevene. 

 

Dersom enkeltforeldre opplever at barnet 

deres har utfordringer med å få spist maten 

sin, oppfordres de til å ta kontakt med 

kontaktlærer som kan gjøre tilpasninger. 

 

 

10 Infoskriv til nye 1. 

klassinger 

 

- Forslag fra skolens ledelse til infoskriv 

som er tenkt delt ut på foreldremøte i 

forb. med innskriving til skolen. 

Ledelsen ønsker vår respons. Skrivet 

er sendt til FAU i forkant av møtet. 

VELDIG BRA at skolen har tatt tak i dette 

innspillet fra FAU. Flott med infoskriv. 

 

Informasjon om valg på FAU bør beskrives likt 

som i FAUs statutter.  

Infoskrivet kan også si noe om skolebussen og 

det at barna har lite fysiske skolebøker. 

Det bør også informeres om at 

skolemelkordningen er avviklet. 

 

 

0 FASTE PUNKTER: 

10 Innspill fra 

klassene:  

 

- Fra 3. trinn: Kartleggingstest i gymtime. 

Mulig å unngå gym, og heller 

«belaste» timene det testes i? 

 

- 3. trinn: Innkalling til foreldresamtale  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 5. trinn. Henvendelse fra Team 

Rynkeby med ønske om å arrangere 

løp på skolen til inntekt for 

barnekreftsaken. 

 

 

 

 

Rektor undersøker dette. 

 

 

 

Tilbakemelding på at innkalling til 

foreldresamtale i 3. trinn kom på visma 

istedenfor på papir, veldig greit, særlig når det 

er to hjem. Rektor melder om at hvordan 

innkallingen gjøres er forskjellig fra lærer til 

lærer, ledelsen har ikke lagt noen føringer for 

dette. 

 

Ønske fra foreldrene om at det også går an å 

sende kopi av vismameldinger til den andre 

foresatte (generelt, ikke kun i forbindelse med 

foreldresamtaler). 

 

«Barn løper for barn». Team Rynkeby ønsker å 

komme til skolen og organiserer et løp. Barna 

skaffer sponsor som sponser barnet med fast 

beløp eller beløp pr. runde.  

 

Rektor informerer om at skolen akkurat har 

hatt en runde der de har kuttet ned på antall 

arrangement, fordi de trenger flere vanlige 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 7. trinn. Er det noen som har oppsyn 

med elevene som kommer med den 

tidlige bussen kl 08., og har de noe 

sted de kan være i tilfelle veldig dårlig 

vær? 

skoleuker. Alle arrangementer skolen/elevene 

skal delta på, går på bekostning av andre ting. 

 

FAU synes det virker som et positivt 

arrangement med en god sak, men har 

forståelse for skolens utfordringer med 

«annerledesdager». Det kommer også innspill 

på at det er vanskelig å skulle vurdere hvem 

som får slippe til med slike arrangementer på 

skolen, det er sannsynligvis flere som kunne 

tenke seg det dersom de fikk muligheten. 

FAU sier derfor nei til dette nå. 

 

FAU tror vi har fått tilbakemelding om at det er 

en voksen tilstede for disse elevene, rektor 

sjekker at dette fremdeles er tilfelle. 

De kan stå ute under tak dersom de vil det. 

 

 
7,

5 
Saker fra skolens 

ledelse 

 

- Skolens ledelse orienterer. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- GSI-tall 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Budsjett 

FAU bevilget 5000 kr til 1. trinn. De er veldig 

fornøyde med dette. Det er så langt brukt 3000 

kr, de har fått kjøpt en del brukt lego. De er 

veldig fornøyde. 

 

Beintøftaksjonen: Det var flere klasser i 

Grimstad som hadde 100% deltakelse hver 

dag i perioden, vinnere måtte derfor avgjøres 

med loddtrekning. 4C og 6b på Landvik ble 

trukket ut som vinnere. Disse klassene får 

2000 kr hver til klassen. 

 

«Spekter» ble tatt i bruk i går. Det er et verktøy 

som brukes til å lage sosiogram i klassen. Det 

brukes i 5.-7. trinn. Man har avdekket noe som 

lærerne ikke var helt klar over fra før. Det 

oppleves som et nyttig verktøy. 

 

409 elever i år, i fjor 415. Har vært oppe i 447. 

Neste år ser det ut til at det blir 399 elever. 

 

Lærertetthet.  

Lærernorm på 5.-7. trinn: maks 20 elever pr. 

elev til vanlig undervisning. Landvik er akkurat 

innenfor med 19,8. 

Lærernorm på 1.-4. trinn: maks 15 elever pr. 

lærer. Landvik endte opp på 15,6. 

Rektor forklarer at Landvik skole har vurdert at 

det har vært behov for flere 

assistenter/miljøarbeidere på disse trinnene, 

og har prioritert dette fremfor å sette inn en 

pedagog i en mindre stilling for å tette dette 

avviket. Skolen har vurdert at det er denne 

løsningen som gir elevene et best mulig tilbud 

innenfor de økonomiske rammene man har. 

 

450 000 kr mindre neste år pga. færre elever. 

Mister inntekt på 410 000 kr pga. færre 

gjesteelever. 

Dette betyr bl.a. at skolen måtte kutte 50 000 

kr i biblioteket, det er likevel en høyere sum 

enn man har hatt tidligere år. 

Det betyr også at ingen vikariater videreføres 

neste skoleår (men de får fortsette ut året). 

 



Budsjettet er i balanse, men det er veldig 

stramt. 

Statsbudsjettet er også veldig stramt, skolen er 

derfor usikker på om de får beholde samme 

ramme som man opprinnelig var tiltenkt. 

Rektor har meldt til kommunalsjef at han 

mener man heller enn å kutte ytterligere i hver 

enkelt skole, bør se på strukturen. 

 

Langtidsfravær er noe for høyt. Noe kan være 

relatert til arbeidsbelastning, men man har ikke 

fått noen signaler på at det skyldes 

arbeidsmiljø/konflikter. 

 

Planleggingsdagen 21. oktober reiser de til 

Kragerø spa. Dette er hovedsakelig finansiert 

av lærerne selv. 

 
7,

5 
Skolens økonomi 

 

- Skolens ledelse orienterer om den 

økonomiske situasjonen ved skolen. 

Pr. august i år er Landvik skole 50 000 i pluss.  

5 Trafikksikkerhet 

 

- Kort orientering om status. Ikke noe nytt å melde.  

5 Saker til/fra KFU 

 

- Årsmøte i KFU 27/9-22. 
- Neste KFU-møte 27/10-22. 

  

5 Saker til/fra 

Samarbeids-

utvalget (SU) 

 

- Oppsummering etter SU-møte tirsdag 
11. oktober. 

Rapporteres om godt humør og god stemning 

på Landvik skole selv om det er en presset 

arbeidssituasjon. 

 

 

0 ØVRIGE SAKER: 

     

90     

 


